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SECRETAR GENERAL

PROCES - VERBAL
încheiat astăzi 24.06.2021

cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa,
care a avut loc la Centrul Cultural European Pucioasa

Au participat următorii consilieri:
1. Bădescu Gheorghe
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Butcă Dragoș
5. Chelu Răzvan - Niculae
6. Fermuș Andra - Isaura
7. Foamete Radu Gabriel
8. Gologan Giulia - Loredana
9. Ianeț Constantin
10. Ionescu Marilena
11. Ivașcu Drgoș Ion
12. Mateoiu Roxana
13. Pleșa Emil
14. Roșoiu Daniela - Cerasela
15. Sprinceană Eugen Dănuț
16. Trifu Marius Robertino

A fost absent: domnul consilier Matei Liviu - Augustin.
Ședința a fost deschisă de secretarul general al orașului Pucioasa - doamna jr. Catană Elena,

care spune că ședința ordinară a fost convocată în baza dispoziției primarului nr. 501 din
18.06.2021 și că din consultarea condicii de prezență constată că sunt îndeplinite condițiile cerute
de lege pentru desfășurarea ședinței și-l roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin Emilian să
prezinte ordinea de zi și să o supună la vot.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi stabilită prin Dispoziția
Primarului nr. 501 din 18.06.2021. Propune suplimenatrea ordinii de zi cu următoarele 5 proiecte
de hotărâri:

1. Proiect de hotărâre privind asocierea orașului Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu
județul Dâmbovița prin Consiliul Județean Dâmbovița în cadrul Programului Județean de
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Dezvoltare Locală pentru obiectivul de investiții „ MODERNIZARE și REABILITARE
DRUMURI DE INTERES LOCAL PUCIOASA ”.

2. Proiect de hotărâre privind asocierea orașului Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu
județul Dâmbovița prin Consiliul Județean Dâmbovița în cadrul Programului Județean de
Dezvoltare Locală pentru obiectivul de investiții „ EXTINDERE REȚELE CANALIZARE ȘI
RACORDURI CANALIZARE STRĂZI CARE VOR FI MODERNIZATE ȘI REABILITATE
PRIN POR 2014-2020 ”.

3. Proiect de hotărâre privind asocierea orașului Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu
județul Dâmbovița prin Consiliul Județean Dâmbovița în cadrul Programului Județean de
Dezvoltare Locală pentru obiectivul de investiții „ EXTINDERE REȚELE APĂ ȘI
BRANȘAMENTE APĂ STRĂZI CARE VOR FI REABILITATE ȘI MODERNIZATE ”.

4. Proiect de hotărâre privind asocierea orașului Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu
județul Dâmbovița prin Consiliul Județean Dâmbovița în cadrul Programului Județean de
Dezvoltare Locală pentru obiectivul de investiții „ CONSTRUIRE BAZĂ SPORTIVĂ ORAȘ
PUCIOASA CARTIER DIACONEȘTI ”.

5. Proiect de hotărâre privind asocierea orașului Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu
județul Dâmbovița prin Consiliul Județean Dâmbovița pentru realizarea documentațiilor
urbanistice „ ACTUALIZARE PLAN URBANISTIC GENERAL ȘI REGULAMENT LOCAL
DE URBANISM AFERENT ORAȘ PUCIOASA ”.

Ordinea de zi împreună cu propunerile de modificare a ordinii de zi sunt supuse la vot și
sunt aprobate cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

În continuare doamna secretar general jr. Catană Elena supune atenției Consiliului Local
procesul verbal al ședinței ordinare din 27.05.2021. Întrebă dacă sunt observații asupra procesului
verbal din 27.05.2021? Nu sunt. Procesul verbal este supus la vot și este aprobat cu 13 voturi „
PENTRU ” , 2 „ABȚINERI” - doamna consilier Roșoiu Daniela - Cerasela și domnul consilier
Pleșa Emil și 2 absenți: doamna consilier Fermuș Andra - Isaura și domnul consilier Matei Liviu -
Augustin.

În continuare doamna secretar general jr. Catană Elena supune atenției consilierilor locali
procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local din data de 22.06.2021. Întrebă dacă
sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt. Este supus la vot și este aprobat cu 11
voturi „ PENTRU ” și 4 „ ABȚINERI ” (domnul consilier Bădescu Gheorghe, domnul consilier
Budoiu Ion, domnul consilier Chelu Răzvan - Niculae și domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion) -
consilieri locali ce nu au fost prezenți la ședința extraordinară și doi consilieri locali absenți:
doamna consilier Fermuș Andra - Isaura și domnul consilier Matei Liviu - Augustin.

Apoi supune la vot procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local din data de
22.06.2021 (ora 1630). Întrebă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt. Este
supus la vot și este aprobat cu 13 voturi „ PENTRU ” și 2 „ ABȚINERI ” (domnul consilier
Budoiu Ion și doamna consilier Ionescu Marilena) - consilieri locali ce nu au fost prezenți la
ședința extraordinară și doi consilieri locali absenți: doamna consilier Fermuș Andra - Isaura și
domnul consilier Matei Liviu - Augustin.

Președinte de ședință este domnul consilier Foamete Radu Gabriel.
În sala de ședințe a intrat și doamna consilier Fermuș Andra - Isaura.
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind desemnarea

unui consilier local în calitate de consilier responsabil cu afacerile europene și care să reprezinte
orașul Pucioasa în cadrul CONFERINȚEI PRIVIND VIITORUL EUROPEI. ”

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Având în vedere faptul că este vorba de persoane, doamna secretar general jr. Catană
Elena, precizează că trebuie ca desemnarea să se facă prin vot secret.

Solicită să se facă propuneri.
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Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian îl propune pe domnul consilier Ianeț
Constantin.

Nu mai sunt alte propuneri.
Se trece la desemnarea membrilor în comisia de numărare, comisie care va avea

următoarea componență: doamna consilier Roșoiu Daniela - Cerasela, doamna consilier Fermuș
Andra - Isaura, domnul consilier Foamete Radu Gabriel, doamna consilier Mateoiu Roxana și
domnul consilier Trifu Marius Robertino.

Se trece la redactarea buletinelor de vot, trecând numele consilierului local propus - Ianeț
Constantin. Se alege ca modalitate de vot tăierea cu o linie a persoanei pe care nu dorești să o
votezi.

Se trece la vot. După exprimarea votului, comisia de numărare procedează la numărarea
voturilor, consemnând rezultatul în procesul verbal.

Doamna consilier Roșoiu Daniela - Cerasela prezintă rezultatul votului și anume 16 voturi
valabil exprimate, din care 16 pentru domnul consilier Ianeț Constantin, deci consilierul local
desemnat să reprezinte orașul Pucioasa în cadrul CONFERINȚEI PRIVIND VIITORUL
EUROPEI și consilier responsabil cu afacerile europene este domnul consilier Ianeț Constantin.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind modificarea și
actualizarea „ Regulamentului de organizare și funcționare al serviciului de Salubrizare al
orașului Pucioasa ”, regulament aprobat inițial prin H.C.L. Pucioasa nr. 241/30.10.2017. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Butcă Doru - Ioan dă explicațiile necesare, precizând că modificările se fac în
baza Ordonanței Guvernului nr. 92/2018.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind modificarea și actualizarea „ Regulamentului de organizare și funcționare al
serviciului de Salubrizare al orașului Pucioasa ”, regulament aprobat inițial prin H.C.L. Pucioasa
nr. 241/30.10.2017 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziției din
Sistemul Electronic de Achiziții Publice (SEAP) a unui utilaj multifuncțional autopropulsat cu
lățimea de maxim 1 100 mm., cu accesorii compatibile pentru salubrizare, de către S. C. Servicii
Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R. L., societate cu asociat unic Consiliul
Local Pucioasa. ”

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian consideră că aceste achiziții nu pot fi
discutate decât dacă este aprobat bugetul SCUP, care este înscris la punctul 5 al ordinii de zi.

Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință propune să se discute
punctul 5 „Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2021 al
S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R. L., societate cu asociat unic
Consiliul Local Pucioasa.”

Propunerea este supusă la vot și aprobată cu unanimitate de voturi.
Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de

venituri și cheltuieli pe anul 2021 al S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa
SCUP S. R. L., societate cu asociat unic Consiliul Local Pucioasa. ”
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Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Butcă Doru - Ioan prezintă raportul de specialitate nr. 12 472 din 09.06.2021
și nota de fundamentare a indicatorilor economico - financiari care se modifică semnificativ față
de anul precedent din bugetul de venituri și cheltuieli - Anexa nr. 1 și Anexele de fundamentare
nr. 2 - nr. 5 pentru anul 2021. Bugetul trebuia aprobat în 45 de zile de la aprobarea bugetului U. A.
T. Orașul Pucioasa, iar întârzierea se datorează faptului că mai întâi era necesar să se aprobe
extinderea și diversificarea activității societății.

Domnul consilier Budoiu Ion întreabă de ce trebuie aprobăm noi și raportul de
fundamentare?

Doamna consilier Brebene Marinela spune că da pentru că noi (Consiliul Local) suntem
AGA.

Domnul consilier Bădescu Gheorghe întreabă dacă s-a gândit SCUP-ul să facă și o
achiziție de containere pentru colectarea selectivă a deșeurilor?

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că avem o promisiune de sponsorizare
cu niște containere de acest fel. Va încerca să și monitorizeze dacă cetățenii vor respecta
prevederile legale.

La Târgoviște s-a încercat acest lucru și nu s-a respectat.
Domnul consilier Bădescu Gheorghe spune că așa se va întâmpla și la noi, dar populația

trebuie educată în acest sens. În vest se face de mult, de 20 de ani acest lucru.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că se va face acest lucru în zona

centrală, să nu apară discuții că de ce nu s-au pus într-un loc sau altul.
Domnul consilier Butcă Dragoș spune că în străinătate sunt containere pentru haine.
Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2021 al S. C. Servicii
Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R. L., societate cu asociat unic Consiliul
Local Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziției din
Sistemul Electronic de Achiziții Publice (SEAP) a unui utilaj multifuncțional autopropulsat cu
lățimea de maxim 1 100 mm., cu accesorii compatibile pentru salubrizare, de către S. C. Servicii
Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R. L., societate cu asociat unic Consiliul Local
Pucioasa. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul ing. Butcă Doru - Ioan dă explicațiile necesare.
Domnul consilier Budoiu Ion consideră că nu este de competența Consiliului Local acest

proiect.
Nu sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea achiziției din Sistemul Electronic de Achiziții Publice (SEAP) a unui
utilaj multifuncțional autopropulsat cu lățimea de maxim 1 100 mm., cu accesorii compatibile
pentru salubrizare, de către S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R.
L., societate cu asociat unic Consiliul Local Pucioasa și este aprobat cu 15 voturi „ PENTRU ”, 1
„ ABȚINERE ” - domnul consilier Budoiu Ion și 1 absent - domnul consilier Matei Liviu -
Augustin.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziției prin
cumpărare directă din Sistemul Electronic de Achiziții Publice (SEAP), prin leasing financiar, a
unui utilaj tip tocător de crengi cu diametrul maxim de tocare de 150 mm., de către S. C. Servicii
Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R. L., societate cu asociat unic Consiliul
Local Pucioasa. ”

Domnul Butcă Doru - Ioan administrator SCUP dă explicațiile necesare.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul

comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea achiziției prin cumpărare directă din Sistemul Electronic de Achiziții
Publice (SEAP), prin leasing financiar, a unui utilaj tip tocător de crengi cu diametrul maxim de
tocare de 150 mm., de către S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R.
L., societate cu asociat unic Consiliul Local Pucioasa și este aprobat cu 15 voturi „ PENTRU ”, 1
„ ABȚINERE ” - domnul consilier Budoiu Ion și 1 absent - domnul consilier Matei Liviu -
Augustin.

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbului de
locuințe din fondul statului, între dl. Stan Ion Marius, chiriaș în cam. nr. 78, bl. 103, str.
Stadionului, oraș Pucioasa și d-na. Stan Floarea, chiriașă în cam. nr. 16, bl. 103, str. Stadionului,
oraș Pucioasa. ”

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea schimbului de locuințe din fondul statului, între dl. Stan Ion Marius,
chiriaș în cam. nr. 78, bl. 103, str. Stadionului, oraș Pucioasa și d-na. Stan Floarea, chiriașă în
cam. nr. 16, bl. 103, str. Stadionului, oraș Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de voturi în
forma prezentată.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind scutirea la plata chiriei
conform Legii nr. 448/2006 - republicată, pentru suprafața locativă cu destinație de locuință din
str. Stadionului, nr. 14, oraș Pucioasa, județul Dâmbovița, deținută cu contract de închiriere de
doamna Costache Vasilica Marilena. ”



6

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind scutirea la plata chiriei conform Legii nr. 448/2006 - republicată, pentru
suprafața locativă cu destinație de locuință din str. Stadionului, nr. 14, oraș Pucioasa, județul
Dâmbovița, deținută cu contract de închiriere de doamna Costache Vasilica Marilena și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind prelungirea declarării
unei locuințe din fondul ANL și anume ap. nr. 15, bl. 3 ANL, str. Rândunelelor, drept locuință de
necesitate, și prelungirea repartizării acestei locuințe doamnei Lițu Atina. ”

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna secretar general jr. Catană Elena prezintă obiecțiuni: apreciază că hotărârea

Consiliului Local este nelegală, pentru următoarele motive:
„ 1. Hotărârea nr. 97 privind: prelungirea declarării unei locuințe din fondul ANL drept

locuință de necesitate și prelungirea repartizării acestei locuințe doamnei Lițu Atina este lipsită
de temei legal.

Conform prevederilor art. 2, lit. „ e ” din Legea locuinței nr. 114/1996, republicată - „
Locuința de necesitate este destinată cazării temporare a persoanelor și familiilor ale căror
locuințe au devenit inutilizabile în urma unor catastrofe naturale sau acidente ale căror locuințe
sunt supuse demolării în vederea realizării de lucrări de utilitate publică, precum și lucrărilor de
reabilitare ce nu se pot efectua în clădiri ocupate de locatari”.

Locuința care i s-a repartizat doamnei Lițu Atina a fost declarată pentru o perioadă de 12
luni locuință de necesitate. Ea face parte din locuințele pentru tineri destinate închiriereii și este
construită prin programul Agenției Naționale pentru Locuințe.

„ Repartizarea locuinţelor pentru tineri destinate închirierii, construite şi date în exploatare
prin programele derulate de Agenţia Naţională pentru Locuinţe conform prevederilor art. 6^1 alin.
(4), se face după criterii stabilite şi adoptate de autorităţile administraţiei publice locale şi/sau
centrale care preiau în administrare aceste locuinţe, cu avizul Ministerului Dezvoltării, Lucrărilor
Publice şi Locuinţelor, pe baza unor criterii-cadru de acces la locuinţe şi, respectiv, de prioritate
în repartizarea locuinţelor, aprobate prin hotărâre a Guvernului. În baza unor propuneri temeinic
justificate pot fi adaptate la situaţii concrete existente pe plan local numai criteriile-cadru de acces
la locuinţe şi numai din punctul de vedere al cuprinderii teritoriale.”

Hotărârea Guvernului nr. 962/2001 privind aprobarea Normelor metodologice
pentru punerea în aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 privind înființarea Agenției
Naționale pentru Locuințe prevede în art. 14, alin. (7) că „ Stabilirea solicitanţilor care au acces la
locuinţe şi a ordinii de prioritate în soluţionarea cererilor înregistrate în condiţiile alin. (1) şi (2),
precum şi repartizarea locuinţelor pentru tineri, destinate închirierii, se realizează în mod
obligatoriu după criterii care vor respecta criteriile-cadru cuprinse în anexa nr. 11 şi care se
adoptă, cu avizul Ministerului Dezvoltării Regionale şi Locuinţei, de autorităţile administraţiei
publice locale şi/sau centrale care preiau în administrare aceste locuinţe. ”

Repartizarea acestei locuințe s-a făcut cu nerespectarea acestor prevederi din Hotărârea
Guvernului nr. 962/2001 privind aprobarea Normelor metodologice pentru punerea în aplicare a
prevederilor Legii nr. 152/1998 privind înfiinţarea Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, în sensul
că nu respectă criteriile - cadru cuprinse în anexa 11 la Hotărârea Guvernului nr. 962/2001 și nici
ordinea de prioritate stabilită prin Hotărârea Consiliului Local nr. 28 din 25.02.2021 privind
aprobarea ordinii de prioritate a cererilor pentru locuințele realizate în cadrul programului de
construcții de locuințe pentru tineri, destinate închirierii. ”
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Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de
hotărâre privind prelungirea declarării unei locuințe din fondul ANL și anume ap. nr. 15, bl. 3
ANL, str. Rândunelelor, drept locuință de necesitate, și prelungirea repartizării acestei locuințe
doamnei Lițu Atina și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată. ”

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind cesionarea contractului
de închiriere nr. 13 494/13.06.2019 pentru locuința deținută de dl. Năstase Constantin în Pucioasa,
str. C. Olănescu, nr. 12, județul Dâmbovița, în favoarea fratelui său Dumitra Marius. ”

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind cesionarea contractului de închiriere nr. 13 494/13.06.2019 pentru locuința
deținută de dl. Năstase Constantin în Pucioasa, str. C. Olănescu, nr. 12, județul Dâmbovița, în
favoarea fratelui său Dumitra Marius și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor
aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic
auxiliar și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului
local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2021. ”

Doamna Pîntea Daniela prezintă raportul explicativ nr. 13 077/16.06.2021 privind
rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa, în sensul că se rectifică (majorează)
bugetul local pe anul 2021 - trim. II la venituri totale cu suma de 320 mii lei, la cheltuieli cu
aceeași sumă, din care: cap. 51.02 autorități executive - 1) expertiză tehnică sediu primărie - 15
mii lei, motocoasă: 7 mii lei, motopompă - 4 mii lei, catarg - 7 mii lei, cap. 70.02 - locuințe,
servicii și dezvoltare; elaborare Studiu de Fezabilitate și PT - extindere rețele apă și canalizare
branșamente apă și racorduri canalizare străzi care vor fi modernizate și reabilitate prin POR
2014 - 2020 - pentru anul 2021 - 10 mii lei, 2022: 20 mii lei, toate sumele vor fi mutate în bugetul
anului 2021, datorită urgenței executării lucrărilor respective.

- elaborare SFși PT - extindere apă și canalizare, branșamente apă și racorduri canalizare
străzi care vor fi modernizate: 2021 - 30 mii lei

- extindere rețele apă și canalizare branșamente apă și racorduri canalizare străzi care vor fi
modernizate și reabilitate prin POR 2014 - 2020: 2021 - 200 mii lei, 2022: - 800 mii lei (credite
de angajament)

- extindere rețele apă și canalizare branșamente apă și racorduri canalizare străzi care vor fi
modernizate și reabilitate: - 2021 - 200 mii lei, 2022: - 800 mii lei (credite de angajament)

CAP. 84.02 TRANSPORTURI, 1. ridicări capace caroserie: 30 mii lei, amenajări spații
verzi și mobilier urban zona centrală: 35 mii lei, amenajare spații, locuri de joacă - cartier Filatură

- amenajare și modernizare căi de acces și parcări cartier Filatură, orașul Pucioasa, județul
Dâmbovița

- elaborare SFși PT - modernizare și reabilitare modernizate și reabilitate drumuri de
interes local - 5 mii lei,

CHELTUIELI MATERIALE
- echipamente de protecție - 22 mii lei
- reparații sediu primărie - 45 mii lei
- echipamente protecție poliția locală - 13 mii lei
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- reparații utilaj mobil pentru situații de urgență (NTV FIRE) diesel 4x4 bvehicul special -
7 mii lei

CAP. 65.02 ÎNVĂȚĂMÂNT : reparații acoperiș Școala nr. 4 - 15 mii lei și CAP. 70.02 -
locuințe, servicii și dezvoltare - reparații canalizare bloc 103 - 40 mii lei. De asemena propunbe și
validarea Dispoziției Primarului prin care s-a apropbat rectificarea bugetului cu banii necesari
Centrului de Vaccinare 2.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicații pe fiecare investiție pentru care
se alocă fonduri prin rectificarea de buget supusă aprobării.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2021 și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal (PUZ) „ CONSTRUIRE CASĂ PAROHIALĂ, BIBLIOTECĂ, SALĂ
SOCIALĂ ȘI DESFIINȚARE CANCELARIE ȘI WC. ” amplasament situat în orașul Pucioasa,
str. Fântânelor, nr. 9, județul Dâmbovița. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Bădescu Gheorghe întreabă care este suprafața la sol a construcției pe
care o va edifica PAROHIA?

Domnul ing. Hosszu Mihail - șef birou urbanism spune că 80 m2

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal (PUZ) „ CONSTRUIRE CASĂ
PAROHIALĂ, BIBLIOTECĂ, SALĂ SOCIALĂ ȘI DESFIINȚARE CANCELARIE ȘI WC. ”
amplasament situat în orașul Pucioasa, str. Fântânelor, nr. 9, județul Dâmbovița și este aprobat cu
14 voturi „ PENTRU ”, 2 „ ABȚINERI ” - domnul consilier Bădescu Gheorghe și doamna
consilier Fermuș Andra - Isaura și un consilier absent - domnul consilier Matei Liviu - Augustin.

Se trece la punctul 13 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării
Anexei nr. 1 la HCL nr. 54/20.04.2021 privind aprobarea creditelor de angajament ale bugetului
de venituri și cheltuieli pentru acțiuni multianuale 2021 - 2023, conform Anexei nr. 1. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare: precizează că prin Hotărârea
Consiliului Local nr. 54/20.04.2021 s-a aprobat obiectivele cuprinse în lista de credite de
angajamente pentru acțiuni multianuale pentru perioada 2021 - 2023.

Având în vedere că prin rectificarea bugetului local pe luna iunie 2021 s-au alocat fonduri
pentru investiția elaborare SF și PT extindere rețele apă și canalizare branșamente apă și racordări
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canalizare străzi care vor fi modernizate și reabilitate prin POR 2014 - 2020 propune eliminarea
poziției 16 din Anexa nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local nr. 54/20.04.2021

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr. 1 la HCL nr. 54/20.04.2021 privind aprobarea
creditelor de angajament ale bugetului de venituri și cheltuieli pentru acțiuni multianuale 2021 -
2023, conform Anexei nr. 1 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 14 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea „ Planului de
administrare și de management pentru perioada 2021 - 2022 ” al administratorului S. C. Servicii
Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R. L., societate cu asociat unic Consiliul
Local Pucioasa. ”

Domnul director Butcă Doru Ioan dă explicațiile necesare.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul

comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea „ Planului de administrare și de management pentru perioada 2021 -
2022 ” al administratorului S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R.
L., societate cu asociat unic Consiliul Local Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de voturi în
forma prezentată.

Se trece la punctul 15 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind completarea
activităților desfășurate pe terenul în suprafață de 12 032 mp situat în orașul Pucioasa, str. Zorilor,
nr. 6, punct Stație de epurare, ce face obiectul contractului de concesiune nr. 14 782/03.07.2017
încheiat între Unitatea Administrativ - Teritorială Oraș Pucioasa și S. C. MOTRIS COMPANY S.
R. L. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare. Precizează că
socioetatea solicită aprobarea Consiliului Local pentru a desfășura pe terenul pe care-l deține cu
contract de concesiune și alte activități decât cea pentru care s-a încheiat contractul de concesiune,
contract încheiat în anul 2017. Societatea și-a relocat o parte din activități în orașul Pucioasa, un
lucru bun deoarece a creat locuri de muncă. Activitatea societății a fost monitorizată de unii care
au prea mult timp liber, motiv pentru care toată lumea e sceptică. În anul 2017 s-a scos terenul la
licitație. Societatea a depus un proiect european și are nevoie de acordul nostru pentru a dezvolta
și alte activități.Reprezentantii societatii sunt de acord cu mărirea redevenței la 5 000 lei.
Consider că trebuie sprijinită acestă societate. Vor crea locuri de muncă, vor plăti taxe și impozite.
Nu știu cum să procedăm în cazul redevenței.
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Doamna consilier Brebene Marinela consideră că nu trebuie majorată, e același teren.
Domnul consilier Budoiu Ion spune că este logic că trebuie să majoreze redevența pentru

că ar fi putut participa și alții.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura consideră că ar trebui renegociată/majorată

redevența. Activitățile care le desfășoară generează venituri și consideră că ar trebui să fie
majorată redevența.

Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că s-a scos la licitație terenul pentru
desfășurarea activității de „ colectarea, tratarea și eliminarea deșeurilor, activități de recuperare a
materialelor reciclabile ”.

S-a scos la licitație, obiectul contractului fiind terenul, numai că acum societatea vine și
spune că pe același teren vrea să desfășoare și alte activități. Prezintă cererea S. C. MOTRIS
COMPANY S. R. L.

Problema nu este să-i dăm aprobare să-și modifice statutul/actul constitutiv, ci dacă-i dăm
voie să desfășoare și alte activități pe terenul concesionat.

Contractul este încheiat pe Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 54/2006, în prezent este
abrogată. În vigoare, acum, este Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 - art. 303.

În momentul încheierii contractului prețul redevenței s-a calculat în așa fel încât prețul
terenului să fie recuperat în 25 ani.

Domnul consilier Butcă Dragoș întreabă dacă locuitorii afectați sunt de acord.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că nu sunt afectați.
Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că, contractul de concesiune este guvernat

de interesul public.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura spune că este de acord: care este interesul public?
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian întreabă dacă a văzut terenul înainte de

licitație?
Răspunsul este nu.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că acestă societate crează locuri de

muncă.
Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că și mărirea redevenței era tot în interes

public. În felul acesta justificăm interesul public, altfel servim interesul privat, nu respectăm
criteriul proporționalitatea redevenței cu beneficiile obținute.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian întreabă cum să-i stabilească redevența, pe ce
criterii!?

Doamna secretar general jr. Catană Elena întreabă dacă este interesul public?
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura spune că societatea își mărește veniturile.
Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că trebuie să se asigurea proporționalitatea

redevenței cu beneficiile obținute.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că mulțumim publicul dacă-i permitem

să desfășoare și alte activități și dacă-i mărim redevența.
Domnul consilier Butcă Dragoș întreabă dacă afectează cu ceva zona respectivă?
Răspunsul este nu.
Domnul admnistrator public Nițescu Ștefan Alin spune că s-a făcut un P. U. Z., prin care s-

a stabilit destinația zonei.
Domnul consilier Butcă Dragoș întreabă dacă se recalculează redevența?
Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că se indexează, conform contractului.
Doamna inspecor Neagu Daniela - dă citire criteriilor prevăzute de Codul Administrativ.
Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că trebuie să mă raportez la legea în

vigoare.
Domnul consilier Budoiu Ion spune că trebuie să respecte contractul.
Doamna consilier Brebene Marinela spune că legea prevede „ după caz ”, și consideră că

noi respectăm legea; legea nu mă obligă să măresc redevența. Este un contract în vigoare.



11

Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura spune că nici Consiliul Local nu este obligat să-i
modifice contractul.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că așa este: dar trebuie să ne gândim ce
câștigăm și ce pierdem!?

Domnul consilier Ivașcu Drgoș Ion spune că acest investitor a făcut investiții.
Domnul consilier Trifu Marius Robertino spune că activitățile pe care le va desfășura sunt

în interesul public. De exemplu: dezansamblare mașini, este în interes public.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura întreabă dacă deșeurile sunt, doar, din orașul

Pucioasa?
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că nu i se poate impune acest lucru, să

ia numai din orașul Pucioasa deșeuri!
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că punctul de lucru din Pucioasa

generează venituri: impozit pe mijloace de transport, salarii, TVA.
Doamna consilier Gologan Giulia - Loredana spune că pentru că societatea vrea să

desfășoare alte activități am ajuns în acestă situație.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că problema este că firma se numește

MOTRIS, dacă se numea Popescu nu era nicio problemă.
Doamna consilier Brebene Marinela întreabă dacă el a acceptat în scris majorarea

redevenței?
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că da.
Doamna consilier Brebene Marinela întreabă dacă nu-și extindea activitatea, mai avea

nevoie de acordul nostru?
Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că el nu avea nevoie de acordul nostru, dar

dacă desfășura alte activități decât cele pentru care s-a încheiat contractul, este motiv de reziliere.
Doamna secretar general jr. Catană Elena spune, din nou, că, contractul de concesiune este

guvernat de interesul public: dacă mâine interesul public o cere, noi, unilateral putem să-i
reziliem contractul.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind completarea activităților desfășurate pe terenul în suprafață de 12 032 mp situat
în orașul Pucioasa, str. Zorilor, nr. 6, punct Stație de epurare, ce face obiectul contractului de
concesiune nr. 14 782/03.07.2017 încheiat între Unitatea Administrativ - Teritorială Oraș
Pucioasa și S. C. MOTRIS COMPANY S. R. L. și este aprobat cu 10 voturi „ PENTRU ”, 5 „
ABȚINERI ” (domnul consilier Bădescu Gheorghe, domnul consilier Budoiu Ion, domnul
consilier Butcă Dragoș, doamna consilier Fermuș Andra - Isaura și domnul consilier Pleșa Emil)
și 2 consilieri absenți - domnul consilier Matei Liviu - Augustin, iar domnul consilier Chelu
Răzvan - Niculae este ieșit din sală.

Se trece la punctul 16 al ordinii de zi: „ Informare - prin adresa nr. 4 260/25.02.2021 S. C.
INSTANT CONSTRUCT COMPANY S. A., în calitate de proiectant a investiției „
ALIMENTAREA CU GAZE NATURALE DIN SISTEMUL NAȚIONAL DE TRANSPORT A
FABRICILOR DE MATERIALE DE CONSTRUCȚII APARȚINÂND SOCERAM, DIN
COMUNA DOICEȘTI ” a solicitat acordul U. A. T. Orașul Pucioasa pentru tranzitarea
teritoriului orașului. ”

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare.
Domnul consilier Butcă Dragoș spune că nu au primit aviz de la Apele Române, s-a

alimentat pe sus, nu subteran.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că Distrigaz are nevoie de acest acord,

după care-și vor obține avizele.
Nu mai sunt discuții.
Se trece la punctul 17 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind asocierea orașului

Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu județul Dâmbovița prin Consiliul Județean Dâmbovița
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în cadrul Programului Județean de Dezvoltare Locală pentru obiectivul de investiții „
MODERNIZARE și REABILITARE DRUMURI DE INTERES LOCAL PUCIOASA ”. ”

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare.
Au fost aprobați indicatori, cofinanțare, acum trebuie aprobată asocierea la toate cele 4

proiecte.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul

comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind asocierea orașului Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu județul Dâmbovița
prin Consiliul Județean Dâmbovița în cadrul Programului Județean de Dezvoltare Locală pentru
obiectivul de investiții „ MODERNIZARE și REABILITARE DRUMURI DE INTERES
LOCAL PUCIOASA ” și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 18 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind asocierea orașului
Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu județul Dâmbovița prin Consiliul Județean Dâmbovița
în cadrul Programului Județean de Dezvoltare Locală pentru obiectivul de investiții „
EXTINDERE REȚELE CANALIZARE ȘI RACORDURI CANALIZARE STRĂZI CARE VOR
FI MODERNIZATE ȘI REABILITATE PRIN POR 2014-2020 ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind asocierea orașului Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu județul Dâmbovița
prin Consiliul Județean Dâmbovița în cadrul Programului Județean de Dezvoltare Locală pentru
obiectivul de investiții „ EXTINDERE REȚELE CANALIZARE ȘI RACORDURI
CANALIZARE STRĂZI CARE VOR FI MODERNIZATE ȘI REABILITATE PRIN POR 2014-
2020 ” și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 19 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind asocierea orașului
Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu județul Dâmbovița prin Consiliul Județean Dâmbovița
în cadrul Programului Județean de Dezvoltare Locală pentru obiectivul de investiții „
EXTINDERE REȚELE APĂ ȘI BRANȘAMENTE APĂ STRĂZI CARE VOR FI
REABILITATE ȘI MODERNIZATE ”. ”
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Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind asocierea orașului Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu județul Dâmbovița
prin Consiliul Județean Dâmbovița în cadrul Programului Județean de Dezvoltare Locală pentru
obiectivul de investiții „ EXTINDERE REȚELE APĂ ȘI BRANȘAMENTE APĂ STRĂZI
CARE VOR FI REABILITATE ȘI MODERNIZATE ” și este aprobat cu unanimitate de voturi în
forma prezentată.

Se trece la punctul 20 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind asocierea orașului
Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu județul Dâmbovița prin Consiliul Județean Dâmbovița
în cadrul Programului Județean de Dezvoltare Locală pentru obiectivul de investiții „
CONSTRUIRE BAZĂ SPORTIVĂ ORAȘ PUCIOASA CARTIER DIACONEȘTI ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind asocierea orașului Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu județul Dâmbovița
prin Consiliul Județean Dâmbovița în cadrul Programului Județean de Dezvoltare Locală pentru
obiectivul de investiții „ CONSTRUIRE BAZĂ SPORTIVĂ ORAȘ PUCIOASA CARTIER
DIACONEȘTI ” și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 21 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind asocierea orașului
Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu județul Dâmbovița prin Consiliul Județean Dâmbovița
pentru realizarea documentațiilor urbanistice „ ACTUALIZARE PLAN URBANISTIC
GENERAL ȘI REGULAMENT LOCAL DE URBANISM AFERENT ORAȘ PUCIOASA ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Nu sunt discuții.
Domnul consilier Foamete Radu Gabriel - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind asocierea orașului Pucioasa prin Consiliul Local Pucioasa cu județul Dâmbovița
prin Consiliul Județean Dâmbovița pentru realizarea documentațiilor urbanistice „
ACTUALIZARE PLAN URBANISTIC GENERAL ȘI REGULAMENT LOCAL DE
URBANISM AFERENT ORAȘ PUCIOASA ” și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Nu mai sunt alte discuții.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
FOAMETE RADU GABRIEL

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


